
Vážení rodiče a přátelé školy,  

možná jste zaznamenali  z médií informaci, že se víčka z plastových láhví již nebudou vykupovat 

a tudíž sbírat. Dle slov paní Kučerové (Maruščiny maminky) se v našem regionu víčka nadále sbírají, 

a pokud by došlo k zastavení sběru, budeme Vás informovat.  

Prosím, zapojte se  jako každý rok, i v letošním roce 2018, do sběru a podpořte  Marušku  Kučerovou. 

www.maruskakucerova.cz 

Věřím, že se do sběru hojně zapojíte a podpoříte dobrou věc. Každé víčko se počítá!  

Nasbíraná víčka mohou děti přinášet do třídy 5. B kdykoli během dne. 

Od ledna se sbírá také starý papír. Balíčky vybírá pan školník denně před zahájením výuky ve vestibulu 

bočního vchodu. Získaný finanční obnos ze sběru starého papíru bude použit pro potřeby jednotlivých 

třídních kolektivů dle jejich sběrové aktivity.         

     

Mgr. Slívová 

 


